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VFK:s  Styrelsemöte 20171012 

Närvarande: Tobias Jönberg, Cecilia Bodelsson-Rydberg, Cecilia Malmqvist, Ida Nilsson, 

Pernilla Lundblad, Ulrika von Sivers, Tanja Gustafsson, Pernilla Berglund 

Förhinder att närvara: Maja Nyström, Christoffer Rosberg, Maria Ovesdotter Svensson 

 

13:1 Mötet öppnas 

Tobias öppnar mötet 

13:2 Val av justerare 

Cecilia Malmqvist och Tanja Gustafsson valdes att justera protokollet 

13:3 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

13:4 Ekonomisk rapport 

Ekonomin ser bra ut. God vinst på KarlOskar tävlingen. Förslag på att skicka ut 

medlemsavgiften i december för att den verkligen ska börja gälla från 1 januari. Budget för 

nästa år ska tas fram av ekonomigruppen. 

13:5 Föregående mötesprotokoll 

Specialträning planeras under jan/feb och en annan under april månad nästa år. 

13:6 Hyresavtal boxar 2018 

Ett nytt förslag på avtal har tagits fram och gicks igenom på mötet mede bilaga 

”privatryttarmanual”. Även ekonomin har gåtts igenom på privatboxarna och de bär inte 

sina egna utgifter, så en höjning är aktuell av avgiften. Förslag på 400kr/månad och styrelsen 

ställer sig bakom det. 

Förslag på att anläggningskortens avtal skulle justeras med tillägg av ”arbetsplikt” på 

anläggning vid några tillfällen per år. Kan man inte det så finns möjligheten att ”köpa” sig fri 

istället. 

Tilläggstjänstprislistan ska också ses över inför nästa år. 

13:7 Arbetsbeskrivning, ryttarförmåner 
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Arbetsbeskrivningen boardläggs till nästa möte. Kristoffer fortsätter att arbeta vidare med 

det. Stallansvarigtjänsten som har diskuterats hänger ihop med detta, så därför tillsätts 

ingen förrän detta arbete är klart. 

Ryttarförmånerna är klara och kommer att går igenom på höstmötet för att därefter läggas 

ut på hemsidan. 

13:8 Inför höstmötet 

Ekonomigruppen fixar ihop budgetförslag. Sektionerna lämnar över underlag till 

verksamhetsplanen. Flera delar var klara till dagens möte och gicks igenom. 

13:9 Bidragsansökan 

 Söker lite olika bidrag 

 Investeringsbidrag hos kommunen har ansökts om för de investeringar som gjorts 

hittills i år. 

13:10 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner 

Ridskoleverksamheten: Kommunens tekniska avdelning har varit här och inventerat träd i 

hagarna. De vill avverka en del och verksamheten försöker få dem att ta det i sommar. Fick 

även information om att det kan finnas möjlighet för ytterligare 10ha mark till sommarbete. 

Ska undersökas. 

Personal: Haft medarbetarsamtal med alla anställda och det har varit positivt. 

Hästar: Avvecklat två foderhästar och investerat i en ny till. Så läget är under kontroll för 

tillfället. 

Anläggningen: Sophanteringen behöver ses över. Containern med blandat vid norra stallet 

går i graven efter denna tömning så den är i så dåligt skick. 

Byggsektionen: Kodlås är beställda så de kommer att bytas vartefter. I södra stallet är ny 

ventilation på gång. Toaletten i södra fungerar fortfarande inte. Det behöver även målas 

dörrar. 

Hemsidan: Rullar på  

Sponsringsgruppen: Ryttargalan har fått in lite sponsorer med. 

Tävlingskommittén: 22/10 WE. Saknas frivillig personal som jagas efter.  5/11 div 2 hopp 

Häst.  

Kafeteria/Trivselkommittén: Rullar på. 
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Bus: Mullehoppningen har gått bra. De har väldigt god ekonomi och styrelsen föreslår att de 

ska hitta på något roligt. Bus tar gärna över fika på pay & xx- tävlingarna. 

13:11 Övriga frågor/sammanträdesagenda 

Nästa möte är 12/11, efter höstmötet i klubbstugan på Bergunda. Sedan bokades det även 

upp möte 14/12 kl 18:00 

13:12 Mötet avslutas 

Tobias avslutar mötet 

 

 

 

 

 

Tobias Jönberg    Cecilia Bodelsson-Rydberg 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

 

 

 

Cecilia Malmqvist   Tanja Gustafsson 

Justerare     Justerare 

 

 

 

 


